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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 31 octombrie 2023, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  09,25  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 31 octombrie 2023, ora 09,00, 

prin Dispoziția Primarului nr. 1981/25.10.2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați 

prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09,25 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani și prin intermediul aplicației electronice ZOOM. 

Sedința ordinară din 31 octombrie 2023 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 31 octombrie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 19.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului Pașcani, 

doamna Irina Jitaru - secretarul general al municipiului, dl. Claudiu-Mihai Bodoașcă - 

administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, reprezentant 

al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani, doamna Andreea Badea – reprezentant al SC 

SYNESIS PARTNERS SRL,  presa locală.  

Înainte de a da cuvântul doamnei președinte de ședință, doamna Irina Jitaru, secretar 

general al municipiului, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului 

local: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 28.09.2023: 

Pentru:19 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   
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16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 06.10.2023: 

Pentru:18 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul domnului președinte 

de ședință, consilier local Nemțanu Alexandru. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

1981 din 25.10.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 31.10.2023, ora 09,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la dispoziție. 

Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Precizează că ordinea de zi a fost 

suplimentată conform Dispozițiilor Primarului Municipiului Pașcani nr. 1986/27.10.2023 și nr. 

1993/30.10.2023. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   
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6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului de execuție a bugetului de 
venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru trimestrul al III-lea al anului 2023 

Inițiator - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că are câteva întrebări cu privire 

la acest proiect. Precizează că la partea de venituri constată că procentul total de încasări este 

de 73% realizat și întreabă dacă s-a prins și excedentul anului 2022 și dacă intră pe venituri. 

Precizează că în această situație se distorsionează realitatea veniturilor anului curent. 

Precizează că dacă se dă deoparte excedentul se va vedea că realizarea veniturilor este de 

doar 63%, în condițiile când veniturile proprii au fost realizate în procent de 129%, dar în realitate 

sunt de 102% pentru că s-au prins în veniturile proprii și acel excedent. Precizează că dacă ar 

face o analiză pe acești 102%, la toate debitele care s-au încasat din restanțele anilor 

precedenți, se va vedea că este sub100% ca încasări ale veniturilor proprii. Precizează că tot 

la partea de venituri mai e problemă, o precizare de făcut și dorește și o lămurire în același timp, 

pentru că s-au prevăzut venituri din fonduri europene, că au fost prognozate 31 de milioane 

prevăzute în buget și s-au încasat 8.800.000, iar prin componenta de cheltuieli sunt încasate 

16 milioane. Întreabă dacă sunt deconturi făcute și nerambursate sau dacă sunt alte probleme 

pentru că i se pare mare suma. Întreabă dacă se merge mai greu cu decontările, pentru că 

dumnealui își amintește că în 2 luni, 60 de zile, se făceau decontările sau chiar mai repede.  

Doamna Angelica Lăbonuțu, director economic, precizează că da. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator publice, precizează că este o 

problemă la nivel național, dar că dumnealor, pentru a merge șantierele, plătesc din bugetul 

local, toți constructorii fiind plătiți la zi și se așteaptă banii pe cererile de rambursare. Precizează 
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că sunt cereri de rambursare făcute și din luna mai. Precizează că la PNRR s-au primit banii 

după 6 luni de zile. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că pe partea de cheltuieli sunt 

creșteri mari față de 2020, fiind cheltuieli totale de 169% în total, din care pe bunuri și servicii 

135% și cheltuieli de personal 138%. Precizează că investiții din bugetul local, în anul 2020 au 

avut de 5 milioane de lei, iar în 2023 sunt de 2,5 milioane, 50% față de investițiile pe care le-a 

realizat din bugetul local în 2020. Referitor la fondurile europene, precizează că s-au prevăzut 

32 de milioane de lei de atras la etapă, la luna septembrie și sunt atrase 16 milioane de lei, un 

procent de 49%. Precizează că din PNRR s-au prevăzut 22 de milioane de lei și s-au atras 109 

mii lei, deci 0,49%. Precizează că vor vedea că la finalul anului, acea afirmație pe care a făcut-

o la aprobarea bugetului, că per total, la prognoza care se făcea la aprobarea bugetului, se 

spunea că buget ca în anul 2023 nu a mai existat niciodată, dar este doar pe hârtie. Precizează 

că este de acrod că, poate nu a mai existat un buget cu 138 de milioane de lei investiții, dar 

procentul de realizare, de implementare nu va depăși 20 – 25%, procent pe care dumnealui l-a 

prognozat la aprobarea bugetului. Precizează că din fonduri proprii s-au realizat 2.200.000 de 

lei, din care 1.900.000 de lei sunt achiziții de utilaje și doar 624.000 de lei reprezintă, probabil, 

iluminatul și alte investiții mici care s-au făcut, reprezentând un procent de 24%. Precizează că 

a solicitat și în ședințele precedente să se prezinte o situație a fondurilor europene, a 

contractelor pe fonduri europene și a modului de implementare astfel încât, să vadă cum se 

situează la acest moment privind implementarea fondurilor europene, pentru că este an final 

când, practic, vor trebui finalizate, recepționate toate investițiile pe contractele de finanațare din 

fonduri europene.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că roagă 

pe domnul administrator să ia cuvântul în locul dumnealui.  

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că, așa cum se 

vede, veniturile sunt peste așteptări față de cele prognozate. Precizează că este o practică 

normală ca excedentul anului anterior să fie trecut pe veniturile anului curent, conform 

prevederilor legii finanțelor publice locale.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că discută mai analitic, pentru că 

excedentul reprezintă venitul anilor precedenți, nu este un venit al anului curent.  

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că domnul Pantazi 

spunea de un procent de realizare al investițiilor de 20%, dar au deja un procent de 27% și 

dumnealui prognozează până la sfârșitul anului un procent de 35%. Precizează că au trebuit 

prinse în buget toate programele de finanțare pe care le-au semnat prin PNRR și, din păcate, 

acum sunt doar la faza de documentație și documentațiile reprezintă puțini bani care vin, dar 

când vor începe lucrările se vor deconta și mai mulți bani. Precizează că pe fondurile europene 

așteaptă în continuare să vină rambursările și vor trage cât de tare se va putea pentru a aduce 

câți mai mulți bani din aceste proiecte care sunt în derulare. Precizează că dumnealui spune că 

este o execuție bugetară corectă și s-a văzut că au și o cheltuială din excedent, lucru care îi 

ajută să plătească constructorii de pe proiectele pe fonduri europene din buget propriu și să nu 

aștepte rambursările, pentru că altfel, astăzi erau toate șantierele închise. Precizează că 

dumnealui roagă ca această execuție să fie votată, pentru că este o execuție cum dumnealui 

nu a mai văzut nici când era consilier. Precizează că au 19 milioane de lei investiți într-un an 

de zile.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că vor discuta la finalul anului, 

când vor avea execuția finală. Precizează că dumnealor nu vor vota această execuție.  
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Se vorbește concomitent. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că domnul Bodoașcă a spus 

faptul că multe proiecte sunt la faza de documentații și nu necesită rambursări de prea mulți 

bani și în această situație dorește ca domnul Bodoașcă să își retragă toată retorica pe care a 

avut-o până acum vis a vis de toate proiectele cu fonduri europene, în care a spus că 

administrația Pantazi nu a reușit decât să implementeze proiectul decât 4%. Precizează că 

acum se află fix în aceiași situație și dumnealor, pentru că parcursul unui proiect l-au descoperit 

abia acum. Precizează că se vorbește despre marile investiții făcute, dar marile investiții făcute 

nu se văd, pentru că au Palatul Cantacuzino pe fonduri europene într-un stadiu clar vizibil de 

întârziere, este Creșa și Grădinița care sunt la fel, plus celelalte proiecte europene, plus 

proiectul de la Piața Vale și cel de la Cimitirul nou, unde nu se mișcă nimic. Precizează că se 

laudă că au făcut investiții, dar acestea nu se văd în realitate și că poate sunt doar pe hârtie. 

Precizează că toate proiectele pe fonduri europene pe care nu dumnealor nu știut să le 

gestioneze și nu au reușit să le implementeze până la final, vor fi decontate de pășcăneni, 

pentru că diferențele toate, pentru că sunt obligați prin contractul cu Uniunea Europeană, să 

finalizeze toate lucrările începute și pentru că nu vor reuși să le finalizeze până în decembrie, 

vor continua aceste investiții din bugetul pășcănenilor. Precizează că dumneaei ar fi puțin mai 

modestă dacă ar fi în locul domnului Bodoașcă și nu s-ar mai lăuda atât de mult cu această 

mare execuție bugetară pe care nu o vor vota. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că nu își retrage 

cuvintele și că are perfectă dreptate pentru că administrația trecută la 1 an și 6 luni de la 

semnarea contractului de finanțare cu ADR aveau grad de implementare de 0,12%, iar 

dumnealor în contractul semnat în noiembrie 2021 – grădinița din centru, au 70%. Precizează 

că pe PNRR, la 9 luni de zile de la semnarea contractelor, au ajuns la licitația de lucrări, fără să 

fi avut S.F. sau altă documentație.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, spune domnului Bodoașcă să se 

concentreze mai bine pe implementarea proiectelor și nu pe a critica după 3 ani de zile ceea ce 

s-a realizat în cealaltă administrație. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, spune doamnei Nedelcu că nu 

există zi să nu aibă discuții cu proiectanții pentru a se face dispoziții de șantier pe toate 

proiectele. Precizează că au dispoziții de șantier pentru aceste obiective de investiții.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că se află într-o ședință 

a consiliului local și dumnealor nu fac decât să își arate mușchii, care este mai bun pe proiecte 

europene. Precizează că trebuie lăsați pășcănenii să decidă acest lucru. Referitor la 

interpretarea execuției bugetare, de fiecare dată când este un astfel de proiect supus dezbaterii, 

se simte ca la ora de limba română, la argumentare de text, pentru că efectiv fiecare 

interpretează cum vrea, pentru că așa este și normal.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

discuții. Nefiind alte discuții, precizează că va supune proiectul la vot. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 9 (9 voturi abținere) 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN    X 

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

(Sursa E) pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

   

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   
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7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

  3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului local 

de venituri și cheltuieli și al Programului obiectivelor de investiții cu finanțare de la 

bugetul local și alte surse de finanțare al Municipiului Pașcani, pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

   

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că ar dori să întrebe dacă la 

momentul când s-a lucrat la această rectificare de buget s-a ținut seama de ultima ordonanță, 

nr. 90 privind restricționarea cheltuielilor.  

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că nu, pentru că 

nu era în vigoare la momentul la care s-a lucrat.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că acea ordonanță a intrat în 

vigoare de pe data de 27 octombrie. Precizează că a pus această întrebare pentru că ordonanța 

a intrat în vigoare de pe data de 27 octombrie și vor trebui să aprobe să aprobe astăzi, în data 

de 31 octombrie, un buget care va trebui să țină cont de toate restricțiile prevăzute sau toate 

măsurile prevăzute în Ordonanța nr. 90, precizând că se referă la anumite restricții și obiecte 

care nu pot fi achiziționate, la bunuri și servicii  care este 1/9 din media celor 9 luni. Precizează 

că s-a uitat și a văzut că sunt prinși 1.320.000 de lei la capitolul 84.20 și întreabă în ce constă.  

 Doamna Angelica Lăbonțu, director economic, a răspuns domnului Pantazi 

specificând că este vorba despre o rectificare bugetară pentru un angajament făcut în luna 

octombrie sau septembrie.  

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că este vorba 

despre o alocare bugetară pentru strada Ion Creangă pentru reparații. 

 Se vorbește concomitent.  
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 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează referitor la 

convocarea Consiliului Local, că s-a făcut pe data de 25 octombrie și proiectul de hotărâre și 

referatul de aprobare și raportul de specialitate au dată de pe 23 sau 24 octombrie, când au 

fost finalizate. Precizează că Ordonanța nr. 90/2023 a intrat în vigoare, dar aceasta nu 

înseamnă că dumnealor nu pot să deschidă credite. Precizează că doar nu pot face plăți, dar 

nu aveau de unde ști pe data de 23 ce se va întâmpla pe data de 27. Precizează că această 

ordonanță prevede că se pot face plățile doar în limita stabilită și așa se vor face plățile.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este adevărat că nu puteau 

să anticipeze prevederile acestei ordonanțe, dar din moment ce această ordonanță este în 

vigoare, exista posibilitatea și există posibilitatea de a reface acest buget conform prevederilor 

acestei ordonanțe. Precizează că domnul Primar îi pune pe dumnealor să voteze acum o 

rectificare bugetară care nu respectă aceste prevederi legale. Precizează că dumneaei nu va 

vota din acest punct de vedere. Precizează că acest proiect putea fi retras și puteau face o 

ședință imediată, de îndată, se alinia rectificarea bugetară la prevederile ordonanței. Referitor 

la strada pe care doresc să o reabiliteze, întreabă dacă este contract semnat, pentru că 

dumneaei așa a înțeles, în cuantum de 800.000 de lei. Precizează că acolo nu există canalizare. 

Precizează că se investesc 800.000 de lei și peste o lună vin cei de la Apavital.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu au 

proiect cei de la Apavital pe acea stradă.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă de ce nu se face întâi canalizarea.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu 

există un proiect a celor de la Apavital pe strada Ion Creangă și, din punctul dumnealui de 

vedere, realist, canalizarea poate ajunge în 3-4-5 ani de zile acolo și nu pot sta cu gropi pe acea 

stradă, aceasta trebuind să fie reparată, pentru că nu se face investiție nouă, se repară 

infrastructura existentă și vor vedea pe viitor ce pot face pentru a atrage fonduri pentru 

canalizare și pe acea stradă. Precizează că strada este suficient de lată și se pot face investiții 

și pe lângă, pentru că are suficientă lățime și pentru canalizare. Precizează că, din punctul 

dumnealui de vedere, este oportun să repare strada Ion Creangă. Referitor la buget, precizează 

că, dacă va fi nevoie, la sfârșitul lunii noiembrie sau la mijlocul lunii noiembrie, când vor mai 

putea să facă o ședință ordinară, dacă se mai poate face rectificare pe luna noiembrie, vor face. 

Precizează că vor vedea în ce fel, concret, îi afectează această Ordonanță de Urgență, de zilele 

următoare.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că se pot încheia contracte 

în luna octombrie și că nu mai poate face angajări bugetare pentru lunile noiembrie și 

decembrie, decât cu excepția celor precizate și atunci discută despre un angajament pe care 

pot să îl onoreze mai târziu. Precizează că ceea ce restricționează Ordonanța 90 sunt plățile.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 9 (9 voturi abținere) 

      

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN    X 

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea scoaterii din funcțiune a unor 

mijloace fixe din domeniul privat al Municipiului Pașcani în vederea casării și valorificării 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0     

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   



10 
*Sedința ordinară din 31 octombrie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi : 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 137 din 18.08.2023 privind aprobarea 

proiectului tehnic și actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiții: „Renovare energetică Colegiul Tehnic de Căi Ferate „Unirea” – Corp C3 și C4”, 

Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0     

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi : 
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6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 a 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 124/14.07.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico – economice D.A.L.I. – Documentație de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenție și a Indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: 

„Creșterea eficienței energetice, clădiri rezidențiale din municipiul Pașcani – Investiția 2, 

COD PNRR: C5 – A3 – 2174”, bloc C38, str. „1 Decembrie 1918”, nr. 88, municipiul 

Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0     

 Domnul consilier local Macovei Vlad – Andrei nu se afla în sală la momentul votului. 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI - - - 

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 
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7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 153 din 11.09.2023 privind instituirea 

interdicției de circulație a autovehiculelor cu masa totală mai mare de 11,5 tone pe 

tronsonul de drum din strada Grădiniței, respectiv Pasaj Superior Strada Grădiniței peste 

strada Gării și calea Ferată Pașcani – Bacău, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică - aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că are un amendament de făcut la 

acest proiect de hotărâre, respectiv adăugarea unui articol, articolul III, care să aibă următorul 

cuprins: „Se aprobă montarea plăcuțelor adiționale cu privire la categoria vehiculelor  care se 

referă indicatorul de restricție tonaj, prevăzut în Capitolul „Panouri adiționale” din Codul Rutier 

și anume, plăcuța cu un camion”, și renumerotarea celorlalte articole.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

proiectul, în sine, asta spune, că pentru vehiculele de transport persoane se aplică excepția, 

dar să nu depășească 30 de tone. Precizează că și dumnealui a primit sesizarea referitoare la 

transportul persoanelor, că transportul este făcut pe rute regulate, de exemplu Piatra Neamț – 

Iași și i se pare normal să treacă pentru că au linie aprobată, fără să se facă excepție, totuși ei 

trebuie să respecte chestiunea cu tonajul.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu există vehicul de transport 

persoane care să aibă tonajul de 30 de tone, cel mai mare având tonajul de 24 cu tot cu 

încărcătură.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că acesta 

a fost motivul acestui proiect de hotărâre, să facă trecerea liberă pentru transportul de persoane, 

indiferent că merg la fabrică sau că sunt pe curse regulate.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dumnealui a cerut introducerea 

acestui amendament pentru ca hotărârea să nu fie aplicabilă doar pășcănenilor și că prin 

aplicarea acestei plăcuțe se va aplica unanim, general.   

 S-au purtat discuții cu privire la aplicarea semnului adițional, luând cuvântul, pe rând 

domnul Avasiloaie Vasilică Viorel – șef serviciu Poliția Locală Pașcani și domnul Turcu Eugen 

– funcționar public în cadrul Compartimentului Unitatea de Monitorizare a Transportului Public.  

 Domnul Avasiloaie Vasilică Viorel, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, precizează că, 

din punctul dumnealui de vedere, această plăcuță adițională se poate monta fără avizul Poliției 

Rutiere, deoarece semnalistica principală este deja aprobată și prin această plăcuță adițională 

se vine și se explicitează situația.  

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că mai este o 

problemă respectiv, faptul că s-a discutat doar despre riverani, dar sunt și cei care vin cu un 

mijloc de transport persoane de la Piatra Neamț, Târgu Mureș, Suceava. 
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 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că această restricție are deja 

aproximativ o lună de zile și deja există o constatare privind evaluarea a degradării podului, 

dacă aceasta continuă sau nu. Precizează că are această întrebare, pentru că nu s-a luat nici 

o măsură cu traficul greu care traversează Municipiul Pașcani, aceștia găsind rută ocolitoare 

pe câmp și că pe strada Unirii, strada Gării, strada Mihai Viteazul nu se respectă indicatorul din 

zona Fântânele. Precizează că avizul de la Poliție dat în urma discuției pe care a avut-o și a 

propunerii pe care a făcut-o în Comisia de Circulație, a venit cu un răspuns negativ prin care se 

solicită niște completări. Precizează că ar trebui venit din nou și că ar trebui niște măsuri de 

presemnalizare, că nu știe la ce se referă aspectul acesta, dar sunt oameni de specialitate care 

să cunoască aceste aspecte. Precizează că dacă nu se vor lua urgent măsuri, acolo va fi o 

mare problemă, pentru că va începe sezonul cu ploi. Precizează că acel drum nu este prevăzut 

ca și drum public, acela fiind drum de exploatare agricolă și nu a investit nici un leu Primăria 

pentru amenajarea acelor drumuri. Precizează că trebuie luate măsuri urgent, pentru că cei 

care sunt, firmele care transportă agregate sau mărfuri, din Suceava, Bistrița Năsăud, se anunță 

prin stație și merg pe acele drumuri – pe strada Ceferiștilor sau vin pe strada Grădiniței, strada 

Gării via barieră Lunca și pe la bariera de la Depou. Precizează că tot traficul greu este mutat 

pe această zonă în acest moment.  

 Domnul Pintile Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu tot, ci 

doar o parte din traficul greu trece prin acea zonă. Precizează că în urma ședinței și a aprobării 

de către Comsia Locale de Circulație, au trimis documentația așa cum a fost votată în comisie 

către Rutiera Iași și au primit aviz negativ din următoarele motive: semnalizare deficitară, 

specificându-se că având în vedere restricția impusă, este necesară o rută ocolitoare. 

Precizează că rută ocolitoare pentru restricția de la Pasaj s-a stabilit deja de la Poliția Rutieră 

și este pe la Șcheia, dar problema se pune pentru că restricția impusă pe str. Unirii, spre 

exemplu, blochează activitatea de la Baraj.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că toate mașinile care ar trebui să 

meargă pe la Șcheia merg pe partea aceasta, pe strada Unirii.  

 Domnul Avasiloaie Vasilică Viorel, șef serviciu Poliție Locală Pașcani, precizează că 

au fost astfel de situații și că au dat sancțiuni, inclusiv noaptea, pentru că transportatorii nu 

respectă indicatoarele și, pe răspunderea lor, caută să treacă. Precizează că transportatorii 

care văd acel indicator de restricție că nu se poate trece pasajul, au descoperit această rută 

ocolitoare pe drumurile de exploatație. Precizează că trebuie să completeze documentația 

pentru Poliția Rutieră Iași și să se trimită din nou, pentru a putea să facă aceste interdicții. 

Precizează că domnul Primar a dat citire din aviz și Poliția Rutieră solicită stabilirea unei rute 

ocolitoare care să aibă capacitate portantă pentru participanții la trafic.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere nu se poate restricționa traficul de la Baraj până când nu vor avea 

rută ocolitoare. Precizează că poate restricționa traficul care vine de la Pasaj, dar trebuie făcută 

o ședință și documentate niște soluții pentru acești oameni care evită Pasajul, intră pe strada 

Abatorului, apoi pe strada Aleea Siretului, ajung pe strada Mihai Viteazul și în intersecție fac 

stânga, după aceea pe strada Unirii și ies la Gară. Precizează că celor de la Baraj trebuie să li 

se dea o rută ocolitoare.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că cei care lucrează la Baraj se 

încadrează la categoria riveranilor.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că și domnul Turcu Eugen are 

dreptate și domnul Dediu Mihai pentru că acele plăcuțe adiționale ar ajuta la informarea celor 
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care nu sunt din apropiere și care nu citesc hotărârile Consiliului Local Pașcani. Precizează că 

pentru a rezolva problema din Lunca, ar trebui pusă restricție de 7,5 tone pe acea bucată din 

strada Mihai Viteazu care iese spre câmp, cu excepția utilajelor agricole. Precizează că în acea 

zonă sunt câteva case și oamenii au reclamat că au început să aibă probleme, că au început 

să le crape pereții. Precizează că astfel s-ar rezolva problema.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că ar trebui 

supus la vot amendamentul domnului Dediu Mihai. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, dă citire din nou amendamentului propus. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

domnului Dediu Mihai. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere)     

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre, cu amendamentul care a fost aprobat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere)     

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   
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4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor publice de alimetare cu apă și canalizare nr. 48/2009 – 

consolidat 2021, prin Act Adicțional nr. 4 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

Nefiind alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre astfel cum a fost amendat. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
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15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea nivelului redevenței, precum și a 

condițiilor de actualizare și plată a redevenței pentru contractul de concesiune nr. 115 

din 01.08.2009, concesionar doctor Iacomi Marina, medic titular al Cabinetului Medical 

Individual Medicină de Familie – Iacomi G. Marina 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

  

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 
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10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea reabilitării imobilului Punct 

sanitar Gâștești, proprietatea Municipiului Pașcani, înscris în cartea funciară a 

Municipiului Pașcani numărul 64884, identificat cu număr cadastral 64884-C1, 

concesionat în baza contractului de concesiune nr. 115 din 01.08.2009, cu finanțare 

integrală a lucrărilor din partea concesionarului doctor Iacomi Marina, medic titular al 

Cabinetului Medical Individual Medicină de Familie – Iacomi G. Marina 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 
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11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea cu titlu gratuit către S.C. Delgaz 

Grid S.A. a dreptului de uz pe durata existenței stâlpilor pentru trei loturi de teren, 

proprietatea publică a Municipiului Pașcani, situate pe strada Dealul Spirii și strada 

Dobrogeanu Gherea, în suprafață totală de 3,3 mp și a dreptului de uz și servitute pe 

durata execuției lucrărilor pentru trei loturi de teren, proprietate publică a Municipiului 

Pașcani, situate pe strada Dealul Spirii, strada Unirii și strada Dobrogeanu Gherea, în 

suprafață totală de 963,30 mp, în vederea executării lucrărilor pentru investiția „Întărire 

de rețea în vederea alimentării cu energie electrică anexă exploatație agricolă, str. Dealul 

Spirii, nr. 51 (fost nr. 59) 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism – aviz favorabil 

Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă poate să explice cineva mai 

concret despre ce este vorba în acest proiect de hotărâre, pentru că vede mai multe solicitări 

acolo.  

 Doamna Coman Carmen Mihaela, funcționar public în cadrul Compartimentului 

Patrimoniu și Contracte, precizează că proiectul este împărțit în două, o parte referindu-se la 

dreptul de uz pe durata existenței stâlpilor pentru trei loturi de teren, în suprafață totală de 

3,3mp, adică 1,1 mp pentru fiecare stâlp, doi stâlpi fiind înlocuiți și un al treilea stâlp care se va 

monta acum și acordarea dreptului de uz și servitute pe durata execuției lucrărilor necesare 

pentru acești trei stâlpi, pe suprafața de teren proprietate publică a Municipiului Pașcani, în 

suprafață totală de 963,30mp, în vedere executării lucrărilor pentru investiția „Întărire de rețea 

în vederea alimentării cu energie electrică anexă exploatație agricolă, str. Dealul Spirii, nr. 51, 

fost nr. 59. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, precizează că va supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   
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8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 

 

12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind însușirea în proprietatea publică a 

Municipiului Pașcani a terenului în suprafață de 248 mp, situat în Municipiul Pașcani, 

județul Iași, str. Frunzelor, nr. 2, identificat prin numărul cadastral 69637, având numărul 

de inventar 2207 și valoarea de 4.314 lei 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil  

  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, precizează că va supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   
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16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 130 din 20.12.2011 privind 

însușirea proprietății private a Municipiului Pașcani, județul Iași, cu modificările și 

completările ulterioare, prin înregistrarea numărului de inventar 1999 și actualizarea 

datelor privitoare la numerele de inventar 732, 733 și 1085 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dorește să întrebe pe 

doamna Carmen Mihaela Coman – funcționar public în cadrul Compartimentului Patrimoniu și 

Contracte, ce cuprinde exact, în totalitatea lui, acest proiect, pentru că la comisii s-a sumalizat 

și nu au discutat în amănunt. Precizează că au avut un proiect pe ordinea de zi care arăta 

similar cu ce este în acest proiect de hotărâre.  

 Doamna Coman Mihaela Carmen, funcționar public în cadrul Compartimentului 

Patrimoniu și Contracte, a răspuns domnului Ursu, specificând că este vorba despre două 

terenuri de la Gâștești pentru care s-au actualizat datele în conformitate cu documentațiile 

cadastrale, cu privire la suprafețe, la numărul de carte funciară și număr cadastral. Precizează 

că pentru numărul de inventar 1999, acesta a fost trecut din public în privat, dar în hotărârea 

respectivă de trecere din public în privat nu a fost menționată și actualizarea anexei la Hotărârea 

nr. 130/2011 astfel încât, la momentul actual această suprafață de teren nu este evidențiată în 

evidența tehnico – operativă pe care dumnealor o gestionezaă la nivelul Compartimentului 

Patrimoniu și Contracte. Precizează că acestă suprafață de teren nu are atribuit un număr de 

inventar.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dacă se face legătura 

cu societatea respectivă și anexele la proiect, este vorba despre o societate comercială despre 

care vede că nu pomenește nimeni. Precizează că știe că a făcut obiectul, luna trecută, unui 

proiect care nu a trecut. Întreabă cum se face acum, dacă îl trece în altă parte. Precizează că 

proiectul nu este documentat cum trebuie, că li s-au pus o groază de documente în spate și i-

au dus către Gâștești, dar au uitat că e și Pașcaniul în acest proiect. Precizează că aceasta 

este problema dumnealui și vrea să fie lămurit.  

 Doamna Irina Jitaru, secretarul general al municipiului, precizează că numărul de 

inventar 1999 a făcut obiectul unui proiect de hotărâre și luna trectuă și nu a trecut, dar aceasta 

nu înseamnă că nu mai poate să vină în următoarele ședințe, ci doar că nu se mai poate discuta 

în cadrul aceleiași ședințe. Precizează că, între timp a venit și doamna de la Cabinetul Medical 

de la Gâștești cu solicitările dumneaei pe care tocmai le-au votat și au constatat că și acolo sunt 

niște neregului. Întreabă dacă se voia să se facă două proiecte separate, dar ambele suprafețe 
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se referă la Anexa nr. 1 a Hotărârii Consiliului Local nr. 130/2011 cu privire la proprietatea 

privată a municipiului. Precizează că acest teren, în acest moment, nu este trecut nici în 

domeniul public și nici în privat. Precizează că dacă acest teren se va vinde sau nu, pentru că 

știe că despre aceasta este discuția, aceasta va face obiectul unui alt proiect de hotărâre. 

Precizează că este vorba despre o actualizare a Anexei nr. 1 a Hotărârii nr. 130/2011, pentru 

că au o hotărâre de consiliu prin care această suprafață de teren a fost scoasă din domeniul 

public al municipiului și trecută în privat, doar că nu s-a trecut și în Anexa nr. 1 a Hotărârii nr. 

130/2011 cu domeniul privat al municipiului. Întreabă dacă se vrea să se lase lucrurile în aer 

sau vor să facă ordine. Precizează că o eventuală vânzare, dacă va exista un astfel de proiect 

de hotărâre, va fi adus în fața consiliului local și consiliul local va spune dacă este sau nu de 

acord cu aceasta. Precizează că, în nici un caz, acest proiect nu face obiectul unei vânzări, ci 

doar se pun la punct niște lucruri care au fost lăsate, cumva, în „coadă de pește”, nu au fost 

finalizate. Precizează că dumneaei crede că lucrurile trebuie puse în regulă și trebuie să știe ce 

au în proprietatea publică și ce au în proprietatea privată.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă pe doamna Irina 

Jitaru, secretar general al municipiului, dacă prin hotărâre de consiliu local s-a hotărât trecerea 

din public în privat, deci s-a scos din public și trebuia consemnat în privat, de ce trebuie să mai 

dea acum o hotărâre de consiliu local la o hotărâre de consiliu local.  

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că hotărârea cu 

domeniul privat are o anexă și modificarea ei nu se face decât exact așa. 

 Se vorbește concomitent. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că această suprafață de teren a 

făcut obiectul unui proiect de hotărâre care nu a trecut data trecută. Precizează că dumneaei 

crede că ar trebui puțin clarificată situația acestui teren, pentru că au în vigoare acea hotărâre 

de consiliu care precizează că terenul va fi vândut, iar faptul că acum au pe masa consiliului alt 

proiect de hotărâre în care este și suprafața de teren care vizează dispensarul sanitar de la 

Gâștești, nu i se pare corect și că este o forțare ca și cum trebuie să voteze pentru că este 

vorba și despre Gâștești. Precizează că trebuiau separate lucrurile și data viitoare să vină cu 

proiectele separat în care să li se explice situația suprafețelor de teren.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere este doar dorința colegilor de la Patrimoniu de a face mai multă 

ordine. Precizează că dacă era vorba despre vreo vânzare, scria acest lucru. Întreabă pe 

doamna Nedelcu dacă dumneaei este de părere că vânzarea aprobată în anul 2012 mai este 

valabilă acum.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că nu are de unde ști dumneaei, 

pentru că nu este de specialitate.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

hotărârea din 2011 era vorba despre o vânzare directă care nu s-a realizat, deci nu mai este 

valabilă.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 8 

Împotrivă: 10 (6 voturi împotrivă, 4 voturi abținere) 

Domnul Rățoi Cristian nu se afla în sală la momentul votului. 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI   X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI  X  

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN   X  

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 

12. PINTILIE CIPRIAN  X  

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI  X  

15. RĂȚOI CRISTIAN - - - 

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL   X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 

 

14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind însușirea în proprietatea publică a 

Municipiului Pașcani, județul Iași, a bunurilor – imobile, iaz în suprafață de 24.174 mp, 

având indicatorii cadastrali T100, P: 2129/2, 2146/1/1/2/1, iaz în suprafață de 39.648 mp, 

având indicatorii cadastrali T120, P: 2355/1/2/1 și teren în suprafață de 1.483 mp, având 

indicatorii cadastrali T53, P: 2271/1 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este vorba despre o suprafață 

de teren de pe str. Aleea Castanilor despre care dumneaei știe că a fost folosită de cineva sau 

chiar și este folosită. Întreabă dacă este clarificat regimul juridic al suprafeței de teren, dacă a 

fost concesiune sau altceva acolo.  

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că nu este nimic 

acolo.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, întreabă pe doamna Nedelcu dacă 

știe cine are construit pe acel teren și îi spune că cei de la Legume SA.  
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 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 13 

 Împotrivă: 6 ( 6 voturi abținere) 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN    X 

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA    X 

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 

 

15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea 

domeniului public al Municipiului Pașcani, județul Iași, atestat prin Hotărârea nr. 

1354/2001, cu modificările și completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare 

la numerele de inventar 32, str. Calea Romanului și 168, str. 13 Decembrie și adăugarea 

numerelor de inventar 1997 și 1998 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 

 

16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea finanțării cheltuielilor necesare 

asigurării mentenanței obiectivului din cadrul proiectului tip de investiții „Construire 

Bazin de înot didactic, strada Stadionului, nr. 3, municipiul Pașcani, județul Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dumnealui, personal, nu se poate 

opune la aceste mentenanțe, deși suma i se pare exorbitantă. Precizează că nu se poate opune, 

pentru că atunci ar însemna să nu fie funcțional bazinul și nu e vorba că ar fi doar pe un an, ci 

e de când se va termina.  

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că atunci când s-a 

depus cererea și-au asumat acest aspect. Precizează că a întrebat și la Roman și îi costă 

120.000 de euro pe an ceea ce înseamnă cheltuielile cu întreținerea bazinului.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează cu privire 

la aceste cheltuieli cu mentenanța că, din punctul dumnealui de vedere este un calcul maximal 

și crede că cei de la CNI așa au considerat că ar fi un calcul maximal. Precizează că celelalte 

municipii: Fălticeni, Roman sau unde mai sunt astfel de bazine și-au asumat și ei, la rândul lor. 

Precizează că din punctul dumnealui de vedere, acest proiect trebuie votat, este oportun și că 

abia așteaptă să se reia lucrările, pentru că din păcate, s-au întrerupt lucrările la bazin, pentru  
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că finanțarea a fost întreruptă și că speră ca de la anul viitor să se reia lucrările și să aibă bazin 

în Municipiul Pașcani.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

 

17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 180/2014 privind acordarea Normei de hrană 

personalului Poliției Locale Pașcani, modificată și completată prin Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani nr. 54/2015 privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 180/2014 privind acordarea Normei de hrană 

personalului Poliției Locale Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexanru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu se va opune acestei majorări, 

deși își menține părerea în continuare, că normă de hrană nu trebuie să existe la Poliția Locală, 

ci trebuie să existe tichete de masă, pentru norma de hrană este specifică militarilor.  
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 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că a făcut niște solicitări către 

domnul Avasiloaie Vasilică Viorel în cadrul ședinței economice cu privire la niște aspecte ce 

vizează furtul unor copaci din zona Gâștești.  

 Domnul Avasiloaie Vasilică Viorel, șef serviciu Poliție Locală, precizează că respectă 

punctul de vedere al domnului Dediu, dar dorește să facă precizarea că în Legea nr. 153 privind 

salarizarea personalului plătit din fonduri publice, se specifică că, începând cu 1 decembrie 

2018 ordonatorii de credite acordă obligatoriu lunar indemnizații de hrană la nivelul anual a 

două salarii de bază minime garantate în plată, cu excepția personalului Ministerului Apărării, 

Ministerului de Interne și a poliției locale, care beneficiază potrivit legii de drepturi de hrană în 

temeiul Ordonanței Guvernului nr. 26/1994. Referitor la întrebarea domnului Olariu, precizează 

că a solicitat firmei care are autorizație de construcție și care face aceste intervenții pentru 

instalarea conductelor de apă și canalizare, să prezinte toate avizele, inclusiv avizul de la Mediu, 

pentru a vedea ce este cu aceste tăieri de pomi de pe traseul conductei de apă la Gâștești. 

Precizează că va pune la dispoziția domnului Olariu răspunsul pe care îl va primi.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: 
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18. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind trecerea unor imobile – terenuri din domeniul 

public al Municipiului Pașcani în domeniul public al Statului Român și în administrarea 

Companiei Naționale de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A., cuprinse în coridorul 

de expropriere al lucrării de utilitate publică de interes național „Autostrada Bacău – 

Pașcani” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi: 
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19. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind închirierea prin licitație publică a terenurilor 

disponibile, proprietate publică a Municipiului Pașcani, județul Iași, situate conform 

planului de amplasament al Pieței Deal, str. Eugen Stamate, nr. 6-8, la poziția numărul 34, 

având suprafața de 19 mp și valoarea de inventar de 2.236,30 lei și poziția numărul 21, 

având suprafața de 15 mp și valoarea de inventr de 1.765,50 lei, ambele terenuri având 

destinația de desfacere mărfuri alimentare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că acest proiect de hotărâre a 

mai fost pe masa consiliului local și nu a fost aprobat. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Rățoi Cristian, pentru că știa 

că sunt niște probleme la Piață, dacă acestea s-au rezolvat. 

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a interesat 

și s-a deplasat la fața locului și a văzut că aceste două chioșcuri sunt amplasate între alte două 

chioșcuri și în momentul în care se dezmembrează chioșcul respectiv, automat se afectează și 

chioșcurile din lateral. Precizează că în practica anilor trecuți se mergea pe organizarea licitației 

și la sfârșit, dacă omul câștiga licitația intra în spațiu, dacă nu câștiga licitația ori scotea chioșcul 

și venea cel care câștiga cu chioșc nou ori prelua chioșcul existent. Precizează că sunt chioșcuri 

care au racorduri la utilități și cred că ar trebui făcut cumva, un proiect de hotărâre prin care să 

reglementeze aceste aspecte, pentru că dacă erau chioșcurile Primăriei omul își lua marfa și 

elibera spațiul, dar așa Primăria face solicitare de eliberare a spațiului, omul trebuie să se 

deconecteze de la utilități, după care participă la licitație și dacă câștigă iar pune chioșcul și iar 

trebuie să se racordeze la energie electrică și apă. Precizează că ar trebui să stea toți în jurul 

mesei și să gândească dacă vor să ajute pe acei oameni sau nu. Precizează că dumnealui a 

făcut o asemănare între situația care a fost în Piața Vale ori situația care a fost în Piața Vale a 

fost cu totul altă treabă, pentru că acolo au fost persoane care nu au plătit. Precizează că aici 

persoanele și-au plătit și nu au nici o datorie.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este de acord cu domnul 

Viceprimar, că trebuie să găsească soluții, dar și-ar fi dorit ca aceiași bunătate și aceleași bune 

intenții să fie față de toți comercianții din piețele din Pașcani, pentru că au avut și în Piața din 

Deal și în Piața din Vale chioșcuri care au fost evacuate cu toate că oamenii au plătit și au avut 

afacerea la zi și sunt afectați de faptul că în acest moment nu mai beneficiază de acele 

suprafețe. Precizează că trebuiau găsite soluții și pentru ceilalți comercianți și trebuie găsite în 

continuare soluții. Precizează că propunerea dumnealor de însușire în domeniul pieței a 

segmentului din strada Eugen Stamate era o soluție fezabilă și foarte bună și pentru a face 

curățenie, dar consilierii liberali au refuzat de două sau de trei ori când s-a venit în fața 

dumnealor cu această propunere. Precizează că i-au evacuat pe unii și le-au spus că vine ISU, 

dar autorizație pentru piețe nu au și comercianți evacuați au, au deschis segmentul de drum și 

este un haos în Piața din Deal și se pune în pericol securitatea pietonilor și trec mulți copii pe 
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acolo fără nici o rațiune. Precizează că în continuare au chioșcuri care stau pe stradă, deci nu 

s-a rezolvat nici această problemă. Roagă să se urgenteze acel proiect cu Piața din Vale pentru 

că nu mai știe în ce stadiu se află cu el. Precizează că trebuiau de mult să aibă o piață reabilitată 

și nici acum nu s-a început nimic. Roagă să se regândească și organizarea Pieței din Deal și 

să se arate aceiași bunăvoință și clemență față de toți comercianții.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că se bucură că domnul 

Viceprimar a revenit la sentimente mai bune și că și-a dat seama că domnia sa este șeful 

piețelor și că practicile sunt aceleași.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă de ce nu se insistă cu implementarea 

proiectului de la Piața din Vale, pentru că atât timp cât nu vor face investiții în cele două piețe, 

pentru a asigura destinația și spațiile cu anumite destinații, nu vor rezolva problema. Precizează 

că se vor mai întâlni cu situații de genul acesta care sunt contradictorii.  

 Se vorbește în contradictoriu. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă pe domnul Primar în ce stadiu se 

află proiectul Pieței din Vale. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că proiectul 

Pieței din Vale este redepus la ISU pentru a treia oară și așteaptă avizul de la ISU pentru a 

trece la autorizația de construcție.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi: 
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20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 66/2014 privind desfășurarea activităților de comercializare a 

produselor și serviciilor de piață în zonele publice sau zone destinate folosinței publice, 

aflate pe raza administrativ - teritorială a Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că a mai fost pe ordinea de 

zi acest proiect și dorește să facă aceiași precizare, în situația în care la acest proiect s-ar face 

un amendament, în sensul în care să se vândă tot ce scrie în cadrul proiectului, produse și așa 

mai departe, dar doar în anumite situații: în situația în care sunt Zilele Orașului sau cu ocazia 

altor evenimente organizate de către municipalitate. Precizează că în această situație, ar fi de 

acord, dar niciodată nu pot transforma centrul localității, pe străzile care sunt precizate în cadrul 

proiectului, în piață, decât dacă, nu cumva, vor să mute piața, pentru că nu o au în Vale și nici 

în Deal corespunzătoare, în centrul orașului. Precizează că dumnealui crede că nu ar fi un 

aspect conform unui oraș civilizat în anul 2023. Precizează că ar trebui să aibă piste de biciclete, 

dar niciodată tarabe pe stradă, în centrul orașului. 

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că sunt 

câteva solicitări pentru un astfel de comerț care nu poate fi încadrat decât la „ambulant” și că 

dumnealui și-a făcut datoria și a ajuns cu proiectul în consiliul local, iar consilierii locali vor vota 

cum consideră. Precizează că dumnealui, în fața oamenilor, va spune că aceasta este situația, 

că nu se dorește comerț ambulant pe centru. Precizează că, eventual, ar putea să îl definească 

mai bine în perioada următoare și să vadă ce anume se dorește, dacă se doresc anumite 

categorii de comerț ambulant sau anumite categorii să nu fie.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 0 

 Împotrivă: 19 (2 voturi împotrivă, 17 voturi abținere) 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL    X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA   X 

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL   X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU   X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN    X 

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 
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12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA    X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI  X  

15. RĂȚOI CRISTIAN   X 

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA    X 

17. STAMATIN COSTEL   X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

19. VÎRLAN MIHAI   X 

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi: 

 

21. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind diminuarea capitalului social al S.C. CLP 

ECOSERV S.R.L., respectiv aportul în natură în valoare de 262.319,45 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că a spus în cadrul 

Comisiei Economice că există o problemă vis a vis de un amendament, respectiv că în 

preambulul proiectului de hotărâre este invocat articolul 207 din Legea nr. 31/1990, dar nu 

precizează exact, iar registratorul nu alege el și atunci nu va trece. Precizează că în situația în 

care se va face amendament în sensul acesta, proiectul este valabil și poate să treacă. 

Precizează că este o problemă pe care a avut-o în trecut. Precizează că dorește să îl întrebe 

pe domnul Primar, în calitatea dumnealui de ordonator principal de credite și de director de 

facto al societății CLP ECOSERV, unde vede că directorul are alergie să fie prezent în fața 

consilierilor locali și poate că este și domnul Turcu de la Unitatea de Monitorizare a 

Transportului Public, să le spună exact care este situația reală sau cea constatată de către 

autoritatea publică tutelară vis a vis de lipsa banilor din gestiune. Să spună dacă există pe rolul 

Parchetului o plângere, să îi lămurească cineva. Roagă pe domnul Primar să spună când îl va 

lămuri, pentru că a trecut o lună de zile, cu ceea ce se știe. Precizează că dumnealor sunt 

asociații ai acestei întreprinderi publice și întreabă ce se știe, punctual despre ce s-a întâmplat 

acolo, cât este valoarea prejudiciului și dacă s-au calculat majorări, penalități și alte asemenea, 

dacă s-au adăugat la plângerea care există la Parchetul de pe lângă Judecătoria Pașcani.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier Ursu se pare că știe tot și doar întreabă pentru a afla dumnealui de la Primar. Îl întreabă 

pe domnul Ursu dacă este o plângere.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Primar că a spus dumnealui acest 

lucru într-o conferință de presă. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă știu din 

cele spuse de dumnealui în conferința de presă, de ce îl întreabă încă o dată. Precizează că a 

înțeles de la domnul director al SC CLP ECOSERV SRL că este o problemă, o suspiciune 

deocamdată, privind niște încasări de la transport și a înțeles de la domnul director că deja s-a 

făcut un fel de plângere pentru a se vedea dacă este temerea justificată sau nu și până când 

nu or să aibă un rezultat al anchetei, nu poate spune dumnealui nimic. Precizează că dumnealui 
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a înțeles că sunt dubii că încasările au ajuns toate în bilete sau nu, pe transport și că nu are nici 

o legătură cu subiectul proiectului de pe masa consiliului local.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că acolo trebuia să fie deja 

o cercetare conform Codului Muncii.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, spune domnului Ursu 

că se poate adresa celor de la Ecoserv pentru detalii privind ancheta internă.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că ar fi trebuit să fie atenționați 

dumnealor, cei din consiliul local, să primească o informare că acolo ar fi ceva probleme. Prin 

faptul că nu li s-a adus la cunoștință despre această situație, precizează că dumnealui crede că 

cineva este părtaș la acest furt.  

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrato public, precizează că până la proba 

contrarie, toată lumea beneficiază de prezumția de nevinovăție. Precizează că există o 

suspiciune deocamdată și că s-au adresat Poliției pentru a vedea dacă cineva este vinovat. 

Precizează că cercetarea disciplinară de care a pomenit domnul Ursu s-a făcut și nici un șofer 

nu a recunoscut și toți dau vina pe soft că ar fi greșit.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că va face dumnealui 

amendamentul de care a pomenit domnul Ursu, deși dumnealui nu crede că ar fi putut constitui 

o problemă. Precizează că dorește să facă amendament în sensul modificării și completării 

paragrafului al patrulea după cum urmează: „Prevederile art. 207 al. 2 lit b din Legea nr. 31/1990 

privind societăţile, republicată, cu modificările şi completările ulterioare”. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot amendamentul. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că va supune la vot 

proiectul de hotărâre cu amendamentul votat. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi: 

 

22. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind constituirea comsiei locale de avizare a 

cererilor de organizarea a adunărilor publice în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   
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4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi: 

 

23. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind alegerea președintelui de ședință pentru 

perioada noiembrie 2023 – ianuarie 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă care sunt propunerile. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că din partea grupului 

PNL – PRO România vor propune pe domnul Mihai Vîrlan.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dumnealui îl propune pe 

domnul Olariu Costel Sorin.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot prima propunere 

respectiv, ca domnul Vîrlan Mihai să fie președinte pentru perioada noiembrie 2023 – ianuarie 

2024. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 8 (8 voturi abținere) 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 
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12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

 Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, a avut 11 voturi pentru. 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot cea de a doua 

propunere respectiv, ca domnul Olariu Costel Sorin să fie președinte pentru perioada noiembrie 

2023 – ianuarie 2024. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 8 (8 voturi abținere)  

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL    X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA   X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL   X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU   X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA    X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA    X 

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI   X 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, a avut 11 voturi pentru. 

  

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că este număr egal 

de voturi și roagă să se facă din nou propuneri și să se reia votul. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că propune pe domnul 

consilier local Pintilie Ciprian. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că propune pe doamna 

consilier local Spiridon Mihaela Iulia. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot prima propunere 

respectiv, ca domnul Pintilie Ciprian să fie președinte pentru perioada noiembrie 2023 – ianuarie 

2024. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Pentru: 12 

 Împotrivă: 7 (7 voturi abținere) 

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL    X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA   X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL   X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA    X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA    X 

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI   X 

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, a avut 12 voturi pentru. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot cea de a doua 

propunere respectiv, ca doamna Spiridon Mihaela Iulia să fie președinte pentru perioada 

noiembrie 2023 – ianuarie 2024. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 8 

 Împotrivă: 11 (11 voturi abținere)  

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU   X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN    X 

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA    X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 
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15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL   X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, consilier local, a avut 8 voturi pentru. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că supune la vot 

proiectul de hotărâre cu propunerea votată respectiv, domnul Pintilie Ciprian să fie președinte 

de ședință pentru perioada noiembrie 2023 – ianuarie 2023. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi: 

 

PROIECTE SUPLIMENTARE 

24. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea STRATEGIEI SMART CITY A 

MUNICIPIULUI PAȘCANI PENTRU PERIOADA 2021 - 2027 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 
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 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dumneaei consideră că este 

un document strategic foarte important pentru Municipiul Pașcani și și-ar fi dorit ca cel care a 

elaborat acest document să vină și să le facă o sinteză, pentru că sunt 400 și ceva de pagini și 

conține foarte multe informații care poate că nici nu prea interesează, adică s-a insistat foarte 

mult pe exemplul de bună practică din Uniunea Europeană și nu crede că aceasta era chiar 

necesar pentru a se umple atâtea pagini, fiind multe lucruri inutile, din punctul dumneaei de 

vedere. Precizează că se puteau da 1-2 exemple și atât, dar esența privind strategia era să vină 

acel consultant sau cine s-a ocupat, pentru că nu crede că cineva din cei de față a citit această 

strategie.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că este 

programată o prezentare și imediat se va lua legătura prin cadrul internetului.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că domnul Bodoașcă Mihai 

Claudiu este în sală și că este city manager și îl roagă frumos să prezinte dumnealui strategia.  

 S-a stabilit legătura prin intermediul internetului și a intrat on-line, prin aplicația TEAMS, 

doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTENERS SRL, societatea cu care 

Municipiul Pașcani a contractat pentru realizarea Strategiei Smart City a Municipiului Pașcani 

pentru perioada 2021 – 2027. 

Doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTNERS SRL, a preluat 

cuvântul și a specificat scietatea dumnealor este elaboratoarea strategiei. Precizează că 

Strategia de Smart City pentru perioada 2021 – 2027 a fost elaborată în contextul în care 

Municipiul Pașcani are în derulare un proiect POCA care se numește „Soluții Integrate în 

mecanisme și proceduri pentru fundamentarea deciziilor, planificarea strategică și simplificarea 

procedurilor administrative la nivelul UAT Municipiul Pașcani”, că strategia reprezintă un 

document cu caracter strategic, astfel că în cuprinsul ei se regăsesc obiective strategice 

generale și specifice, măsuri și acțiuni, resurse și termene de implementare. Precizează că 

strategia a fost realizată printr-un amplu proces de colaborare cu administrația publică locală, 

dar și cu principalii actori locali, că au avut 7 grupuri de lucru pe care le-au format pe principalele 

domenii cheie pentru ceea ce înseamnă infrastructură Smart City, adică infrastructură și 

comunicație, energie verde și mediu, siguranță și securitate publică, sănătate, educație și 

turism, mediul de afaceri și administrație publică. Precizează că la nivel național, conceptul de 

Smart City are scopul de modernizare a orașelor prin folosirea unor gadgeturi și a mediului 

online pentru crearea unui oraș mai sănătos, mai educat, mai puțin costisitor, deschis unor 

investiții noi în afaceri și cu cetățeni care se implică activ în procesul de administrație publică, 

că aceasta este ceea ce și-au propus și prin conturarea acestei strategii de smart city de la 

nivelul Municipiului Pașcani. Precizează că strategia nu reprezintă doar un document în care 

au făcut o sinteză a elementelor care ar putea fi implementate, ci au sintetizat dorințele și 

necesitățile locale prin faptul că aceste 7 grupuri de lucru au fost active și le-au împărtășit care 

sunt necesitățile la nivel local. Precizează că s-au consultat cu cetățenii, cu mediul de afaceri și 

cu „state hold” – erii locali prin intermediul unui chestionar care a fost aplicat, dar și printr-o 

dezbatere publică unde au fost invitați mai mulți tech holderi locali, acolo fiind prezent inclusiv 

domnul Primar care a moderat discuțiile și a avut grijă ca toți cei prezenți să își poată exprima 

opiniile. Precizează că, din punct de vedere al conținutului strategiei, în strategie s-a prezentat, 

în primul rând situația actuală a Municipiului Pașcani din perspectiva proiectelor implementate 

la nivelul municipiului în perioada anterioară – 2014 – 2020, aceasta pentru a putea vedea la 

ce nivel se află digitalizarea și dezvoltarea tehnologiei la momentul de față. Precizează că 
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trebuie să se țină cont de faptul că Municipiul Pașcani reprezintă al doilea centru urban, ca 

mărime, din județul Iași și este și un important nod de tranzit, acestea fiind aspecte care 

contribuie la dezvoltarea economiei municipiului și la accelerarea tranziției spre o dezvoltare 

inteligentă. Precizează că se fac eforturi ale autorității locale pentru facilitarea tranziției către un 

oraș inteligent, iar scopul acestei strategii este să contribuie la acest efort. Precizează că cel 

mai important, sufletul strategiei, este reprezentat de portofoliul de proiecte care conține 98 de 

idei de proiecte și tot ceea ce se regăsește acum în portofoliu este, ca grad de maturitate, la 

idee de proiect, nu se află în implementare, nu există documentații tehnice care să fie deja 

implementate, pentru aceste idei de proiecte. Mai departe a dat câteva exemple de proiecte 

care fac parte din portofoliul strategiei. Precizează că, dacă domnii consilieri au întrebări, le stă 

la dispoziție.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă cum au fost consultați cetățenii. 

 Doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTNERS SRL, precizează 

că cetățenii au fost consultați prin intermediul unui chestionar care a fost aplicat și distribuit atât 

cu ajutorul Primăriei Municipiului Pașcani, care l-a publicat pe website, cât și prin eforturile 

dumnealor de distribuire către cunoscuții dumnealor, pe diverse grupuri de social media și au 

făcut și o selecție a actorilor locali, însemnând mediul de afaceri, cărora le-au trimis via email 

chestionarul, cu rugămintea de a-l completa. Precizează că este destul de greu să se controleze 

numărul și modalitatea de completare, pentru că este un chestionar care se completează 

anonim și gradul de răspuns la aceste chestionare nu este întotdeauna atât de mare pe cât și-

ar dori, dar au reușit să tragă niște concluzii cu privire la necesitățile existente la nivel local.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă au cunoștință despre numărul celor 

care au răspuns la acest chestionar.  

 Doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTNERS SRL, precizează 

că au răspuns în jur de 250 de persoane. Precizează că înțelege preocuparea, că este o situație 

pe care a întâlnit-o inclusiv la nivel de județ unde, mai mult de 200-300 de chestionare nu se 

completează. Precizează că a fost acum și o explozie de documente strategice și de elemente 

pe care toate administrațiile au fost nevoie să le acopere și cetățenii au fost consultați cu privire 

la foarte multe strategii și documente, probabil și acesta fiind un motiv pentru care nu au avut 

un număr mai mare de răspunsuri. Precizează că s-au depus toate diligențele în acest sens.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că vina este și a administrației locale, 

pentru că nu a fost mediatizat suficient această preocupare a societății care a câștigat licitația. 

Precizează că dumnealui este în Consiliul Local și abia acum a aflat.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că aceasta 

nu înseamnă că sunt dumnealor de vină.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că din cele prezentate și 

din faptul că au fost sondați doar 250 de oameni, nu i se pare că este strategia Municipiului 

Pașcani. Precizează că acestea sunt temerile dumnealui și dacă i se va spune că așa 

funcționează peste tot, sunt de fapt strategiile societății, niciodată strategiile și necesitățile unui 

municipiu, oraș, comună și așa mai departe.  

 Doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTNERS SRL, precizează 

că există și o strategie integrată a municipiului, această strategie fiind sectorială și se referă la 

ceea ce înseamnă Smart City, adică la orașul inteligent, la ceea ce poate face Municipiul 

Pașcani pentru a deveni un oraș inteligent, iar pe lângă consultarea opiniei publice, care este 

esențială, strategia se bazează și pe un larg proces de analiză. Precizează că în interiorul 

strategiei, toate necesitățile pe care le-au identificat se bazează pe analiza situației actuale.  
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 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să abordeze două subiecte. Precizează că, în primul rând, vrea să îi asigure că dumnealor au 

făcut tot posibilul să popularizeze această strategie, s-au făcut dezbateri publice, din păcate, 

domnii consilieri care spun că nu au auzit, nu au auzit pentru că nu i-a interesat. Precizeză că 

i-a convocat și au primit invitații pentru toate dezbaterile. Precizează că au făcut tot posibilul 

pentru a invita și pentru a întreba oamenii și au făcut consultare. Precizează că, referitor la al 

doilea subiect, acesta este viitorul, toată lumea se digitalizează, toată lumea face eforturi ca să 

se schimbe din lumea analogică în lumea digitală, toate softurile care sunt în ziua de azi ajută 

și duc la creșterea calității vieții și dacă vor ca și dumnealor să aibă un oraș care, pe viitor, să 

scrie proiecte finanțate din bani europeni, trebuie să aibă această strategie, pentru că este 

important să o avem și este o sumă de idei și de proiecte care pot fi făcute sau nu pot fi făcute, 

funcție de ce finanțări vor avea în perioada următoare. Precizează că invită consilierii locali să 

voteze strategia cu drag, că poate nu este perfectă, dar poate fi perfecționată, dar din punctul 

dumnealui de vedere este un document strategic obligatoriu pe care Municipiul Pașcani trebuie 

să îl aibă.  

 Domna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că s-a uitat pe propunerile din 

strategie pentru ca Municipiul Pașcani să devină un oraș smart și toate sunt la faza de idee de 

proiect, dar crede că ar fi trebuit grupate în proiecte mai mari. Vis a vis de digitalizarea primăriei, 

precizează că deja este sistem informatic de primire a corespondenței, de gestionare, scopul 

proiectului este de a extinde digitalizarea primăriei și nu crede că ar trebui prins în strategie ca 

idee de proiect pentru a o lua de la zero, pentru că ea există, este în derulare. Precizează că 

au ca propunere proiectul de digitalizare a sistemului de învățământ preuniversitar de stat în 

Municipiul Pașcani, dar școlile din Pașcani sunt deja digitale. 

 Doamna Andreea Badea, reprezentant al SC SYNESIS PARTNERS SRL, precizează 

că ele sunt făcute la nivel general pentru că depinde de ce apeluri de proiecte vor fi lansate. 

Precizează că atâta vreme cât proiectul este formulat la nivel general el poate fi folosit pe POR 

pentru obținerea unui punctaj suplimentar. Precizează că Strategia poate fi supusă unei revizuiri 

ulterioare și supuse anumite propuneri de proiecte pot fi introduse pe această listă și nu 

înseamnă că în perioada 2023 – 2027 în cadrul Strategiei nu se pot include și alte proiecte.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că problema este că, la fel ca 

pentru orice strategie, s-a plecat de la o diagnoză și plecând de la acea analiză SWOT, 

dumnealor trebuiau să formuleze în strategie idei de proiect concrete pentru Municipiul Pașcani, 

nu generale.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că va vota acest proiect pentru 

că trebuie, așa cum a spus și domnul Primar, dar nu cu drag pentru că nu poate vota cu drag 

un document care nu prea are legătură cu Pașcaniul și care cuprinde doar chestii generale.  

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerile votate. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi: 

 

25. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 a 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 101/26.06.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico - economice D.A.L.I. - Documentație de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenție și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții: „Renovare 

energetică Școală Gimnazială Gîștești - Corp C1”, municipiul Pașccani, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerile votate. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

  
Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi: 

 

26. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 100/26.06.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice D.A.L.I – Documentație de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenție și a indicatorilor  tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: 

„Renovare energetică Liceul teoretic „Miron Costin” – Corp B”, municipiul Pașcani, jud. 

Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerile votate. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   
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11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi: 

 

27. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației – Studiu de 

Fezabilitate și aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: 

„Amenajare și montare sistem de irigații, branșamente și racorduri, tronson strada 

Stefan cel Mare” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerile votate. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 
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 Se trece la punctul diverse: 

 S-au înscris la capitolul Diverse domnul Ursu Dumitru Leonard, domnul Olariu Costel 

Sorin și doamna Nedelcu Gabriela. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează către domnul Primar că a 

văzut pe rețelele de socializare că sunt probleme cu starea drumului, referindu-se la Calea 

Romanului și la strada Morilor, chiar în fața societății pe care o conduce fiind o gaură care are 

30 de centimetri și a tot acoperit-o și se gândește ce să mai pună acolo. Precizează că nu se 

poate să rămână așa o stradă. Precizează că sunt cetățeni care au reclamat acest aspect. 

Întreabă de ce CLP Ecoserv SRL nu stropește străzile din Municipiul Pașcani, dat fiind faptul 

că sunt atâtea lucrări în oraș.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu știe 

de acea groapă și că vor vedea dacă este o groapă apărută în urma lucrărilor de canalizare, iar 

dacă nu este așa, vor face plombări. Referitor la ceea ce fac cei de la Ecoserv, va vorbi din nou 

cu dumnealor pentru a stropi din nou, mai ales că sunt lucrări destul de multe în oraș și nu i-a 

oprit nimeni să spele străzile din oraș.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, vis a vis de cimitir, precizează că se 

lucrează acolo, dar nu a văzut organizarea de șantier și crede că este un pic ilegal și dacă va fi 

un accident va fi o mare problemă. Spune domnului Primar să aibă grijă unde își face poze 

pentru că s-ar putea să întâmpine probleme. Precizează că domnul Primar a spus în cadrul 

conferințelor de presă că Olariu a făcut zeci de reclamații și îl roagă să spună doar una făcută 

de dumnealui.  

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, spune domnului Olariu 

că știe că dumnealui este împotriva acelui cimitir. Spune domnului Olariu că dumnealui este 

specialist în plângeri.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că are aceiași propunere vis a 

vis de numărul foarte mare a câinilor fără stăpân pentru că sunt din nou foarte mulți câni pe 

stradă. Precizează că sunt reclamații de la părinți cu privire la faptul că au fost mușcați copiii în 

drumul spre școli. Roagă să se intensifice activitatea de prindere a câinilor. Roagă pe domnul 

Primar să aibă aceiași grijă față de toate străzile pe care se lucrează, pentru că pe unele se 

intervine și se mai pune balastru și se nivelează, iar altele sunt uitate și sunt străzi aproape 

impracticabile. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se prind 

câini așa cum se prindeau și înainte. Referitor a al doilea subiect, precizează că sunt 2 

constructori care lucrează pentru Apavital și au ritmuri diferite, dar încearcă de fiecare dată să 

ia din problemele de la oameni pentru a vedea unde ar trebui să îi împingă cumva de a spate, 

să repare tăieturile în asfalt, să se apuce de asfalt acolo unde sunt intervenții. Precizează că 

participă la șeidnțele de progres a celor de la Apavital. Precizează că se face tot efortul pentru 

a diminua din disconfortul creat de șantierele din oraș.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

Ședința se încheie la 11:58. 

 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
        Consilier local  
  Nemțanu Alexandru                                                 Irina Jitaru 


